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PROCES  - VERBAL 
 
 
 Incheiat astazi 25.02.2016 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.21/18.02.2016, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 12 consilieri din totalul de 12 consilieri in 
functie. La sedinta participa  domnul Popescu,director S.C. URBAN S.A. Valcea 
sicetateni ai orasului Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

1. Proiect de hotarare privitor la : rectificare de buget; 
2. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2016-

2017; 
3. Proiect de hotarare privitor la : majorare tarife salubrizare in or.Oc.Mari; 
4. Proiect de hotarare privitor la : aprobare plan de actiuni sau lucrari de interes 

local pe anul 2016 pentru repartizarea orelor de munca prestate lunar de catre 
persoanele majore apte de munca din familiile beneficiare de ajutor social; 
Intrebari-interpelari. 
Ordinea de zi  a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 27.01.2016, 

care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
Domnul presedinte de sedinta, dat fiind faptul ca este prezent dl.Popescu, director 

S.C. Urban SA Valcea, doreste ca dezbaterile sedintei de astazi sa inceapa cu punctul 3 
de pe ordinea de zi, si anume : proiect de hotarare privitor la mahorare tarife salubrizare 
in or.Oc.Mari. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca ultima majorare a tarifelor de 
salubrizare a fost facuta in anul 2010, insa considera ca majorarea de 30% este prea 
mare, ar fi mai eficient sa se reuseasca incheierea mai multor contracte decat aceasta 
majorare. 

Domnul director Popescu isi insuseste vina ca nu a majorat cu cate putin in 
fiecare an, insa daca s-ar tine cont de rata inflatiei majorarea trebuia sa fie de 48% si nu 
30% cat se solicita acum. Spune ca structura deseurilor s-a schimbat, volumul de lucru 
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este mai mare. In orasul Ocnele Mari nu se face momentan selectarea deseurilor, iar 
preturile de selectare  au crescut. 

Domnul Ungureanu Ion, locuitor al or.Oc.Mari spune ca in Slatioarele sunt strazi 
la care nu poate ajunge masina de la Urban. Ar trebui facute puncte de colectare, numai 
asa vor incheia oamenii contracte cu aceasta societate. 

Domnul director Popescu spune ca daca sunt gasite punctele unde se doreste 
amplasarea recipientilor de colectare si daca sunt agreate de catre Consiliul Local 
Oc.Mari dumnealui nu are nimic impotriva, insa distanta nu trebuie sa fie mai mica de 5 
m de gospodarii, iar intreaga strada trebuie sa incheie contract de colectare a gunoiului. 

Domnul Dobre Ion, salariat S.C. URBAN S.A. Valcea spune ca in localitatea 
Slatioarele sunt incheiate contracte. 

Domnul Ungureanu Ion spune ca pe str.Merilor, din cauza ca aceasta strada este 
ingusta, masina de colectare nu poate intra. 

Domnul director Popescu spune ca in viitorul apropiat Consiliul Local va fi 
obligat sa aprobe o taxa speciala pentru cei care nu incheie contracte de salubrizare cu 
fime specializate, iar aceasta taxa sigur va fi mai mare decat valoarea mc/persoana. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca intradevari in Oc.Mari gunoiul nu 
este selectat de catre cetateni. 

Domnul Carjan, inginer S.C. URBAN S.A Valcea spune ca au fost instalati in 
oras recipienti (ex. Salina, Scoala Oc.Mari), dar nici acolo nu se selecteaza gunoiul 
menajer. 

Doamna Trusca Maria, director Scoala Gimnaziala „Costea Marinoiu” Oc.Mari 
spune ca la aceasta institutie se incearca selectia, chiar se face, atat cat se poate percepe, 
insa problema este la cetatenii din oras care nu au decat o singura pubela. Cu privire la 
selectarea gunoiului menajer asteapta materiale informative privind aceasta campanie. 

Domnul director Popescu spune ca la cetatenii orasului gunoiul se ia la gramada, 
deoarece nu se face selectia, chiar daca le-ar pune la dispozie mai multi recipienti. 

Domnul consilier Nitescu Mihai considera ca majorarea de 30% este prea mare si 
propune o majorare de 15%. 

Domnul consilier Gaitanru Constantin intreaba pe dl.director daca in pubela se 
poate pune rumegusul, cenusa. 

Domnul presedinte de sedinta intreba pe domnul director al SC URBAN SA 
Valcea daca isi va respecta angajamentul pentru cele cinci puncte solicitate in adresa. 

Domnul director Popescu spune ca daca Primaria Oc.Mari doreste marirea ariei 
cu privire la maturat, carat zapada  dumnealui este de acord. 

Domnul viceprimar spune ca exista contract de salubrizare si sunt indeplinite 
conditiile. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care este votat 
astfel : 6 voturi „pentru” in persoana domnilor consilieri Iordache Gheorghe-Eugen, 
Lazaroiu Constantin, Popescu Mircea, Fetele Danut, Dragoi Constantin si Perian 
Dumitru. 

Domnul consilier Nitescu Mihai observand ca acest proiect de hotarare cu 
propunerea de 30% majorare tarife de salubrizare nu a indeplinit condiile de adoptare, 
propune o majorare de 20 %. Si aceasta propunere este acceptata cu 6 voturi „pentru” 

Domnul consilier Ancuta Constantin propune o majorare de 25%. 
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Domnul presedinte de sedinta supune modificarea  proiectului de hotarare cu 
majorarea propusa trecandu-se la vot. Proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 10 
voturi „pentru”, abtinandu-se domnii consilier Dirinea Constantin-Vali si Gaitanaru 
Constantin. 

Domnul director Popescu multumeste pentru intelegere Consiliului Local si 
propune ca dl.Dobre Ion, salariatul SC URBANS SA sa vina la fiecare sedinta sa spune 
cate contracte incheie. 

S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
rectificare de buget”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea retelei scolare pentru anul scolar 2016-2017”. 

Doamna director Trusca Maria spune ca raman aceleasi formatiuni ca si anul 
trecut, facandu-se mari eforturi pentru ramanerea copiilor din or.Oc.Mari la Scoala 
Gimnaziala „Costea Marinoiu”. 

A fost supus proiectul de hotarare care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
Domnul Ungureanu Ion spune ca au fost luate lemne din padurea scolii si intreaba 

ce s-a facut cu acestea. 
Domnul primar raspunde ca la padurea scolii este paza platita, iar la aceasta 

intrebare va raspunde Ocolul Silvic. 
S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

aprobare plan de actiuni sau lucrari de interes local pe anul 2016 pentru repartizarea 
orelor de munca prestate lunar de catre persoanele majore apte de munca din familiile 
beneficiare de ajutor social”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi :”Intrebari-interpelari”. 
La acest punct domnul primar paraseste sala de sedinte. 
Domnul Glodeanu Grigore, locuitor al or.Oc.Mari spune ca a participat la o 

sedinta la Institutia Prefectului Jud.Valcea in legatura cu situatia cetatenilor din 
localitatea Lunca, sedinta la care domnul Prefect a spus ca pentru recuperarea 
prejudiciilor aduse cetatenilor care locuiesc in zona pot fi reduse impozite si taxe locale. 

Domnul viceprimar spune ca daca dl.Glodeanu cunoaste procedura de reducere a 
impozitelor si taxelor locale sa explice Consiliului Local fara sa faca morala. 

Domnul Ungureanu Ion doreste sa fie facute publice fisele posturilor care sunt 
ocupate de catre Radu Gheorghe si Dobrinescu Gheorghe, intreband ce fac acesti domni 
pentru banii care ii iau. Dumnealui stie ca este o hotarare a Consiliului Local Oc.Mari 
prin care trebuiau reparate drumurile, inclusiv drumul Sorat.Intreaba cand se repara. Cu 
privire la caloriferele din scoala veche intreaba Consiliul local daca stie unde sunt si 
daca au cunostinta de cele 4 tone de fier vechi din campurile de sonde confiscate de la 
cetateni. Vrea sa stie ce s-a facut cu lemnul din padurea scolii. 

Domnul viceprimar raspunde ca lemnele sunt depozitate la Gradinita, dar nu toate 
si numai cele cu care au fost prinsi. 

Domnul Ungureanu Ion spune ca cele 4 statii de autobuz  au facut 2700 lei. 
Intreaba cat costa in deviz. 

Domnul consilier Dragoi Constantin spune ca pe str.Gorunis a fost pus macadam 
si crede ca si pe str.Merilor se va rezolva. 
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Domnul Calea Gheorghe, locuitor al mun.Rm.Valcea spune ca are de discutat in 
Consiliul Local Oc.Mari doua materiale esentiale, unul privind Legea nr.544/2001 unde 
solicita copii ale contractelor incheiate cu televiuni si ziare locale din anul 2012 si pana 
in prezent. Doreste sa vada: contractul de asfaltare spre Biserica Sf.Nicolae Slatioarele; 
contractul de modernizare a statiilor de autobuz; contractul privind Centrul Turistic si 
lista dotarilor acestuia; contractul de modernizare a Casei de Cultura; procesul-verbal de 
receptie partiala aferente lucrarilor de asfaltare. Spune ca dupa incheierea sedintei va 
depune cele doua materiale  la secretariatul Primariei. Cunoaste ca a fost facuta proba la 
strazile asfaltate, iar acestea nu au adancimea prevazuta de lege, nu au latimea, 
lungimea de asfaltare despre care s-a facut vorbire si nu este pus decat un strat de asfalt. 
Spune ca pe str.Ginjulesti s-a turnat beton peste frunze. Doreste o informare  din partea 
domnului primar privind dezafectarea conductei de gaze pana la Dobrescu. A facut o 
petitie privind datoria dumnealui la impozite si taxe locale, a primit raspuns sa vina la 
arhiva. Doreste copie dupa declaratiile fiscale pe care le are la dosar. 

Domnul Pavel Adrian, locuitor al or.Oc.Mari  spune ca str.Albinelor arata 
deplorabil. In dreptul proprietatii dumnealui rigola strazii este intrerupta, iar gardul sta 
sa cada datorita lucrarilor neterminate in acea zona. Se putea pune o teava inainte de a 
se turna asfaltul.  

Domnul presedinte de sedinta spune ca fost la fata locului, i s-a comunicat ca 
totul se va rezolva. 

Domnul Calea Gheorghe intreaba pe numele cui este autoturismul „NOL” si de ce 
il conduce domnul Orbu care nu este angajatul acestei institutii. 

Domnul secretar, Angheluta Dumitru raspunde ca autoturismul este al Primariei 
or.Oc.Mari. Spune ca exista primar in acest oras care dispune de acesta. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca site-ul Centrului Turistic ar trebui sa 
cuprinda si pensiunile din localitate. Doreste sa se dezvolte pe tema cazarii. 

Domnul consilier Nitescu Mihai intreaba cand va fi gata canalizarea pe str.Fagul-
Miului. 

Domnul viceprimar raspunde ca lucrarea din acea zona este facuta de APAVIL 
SA Valcea se asteapta definitivarea acestei lucrari. 

Domnul consilier Ancuta Constantin spune ca in zona Lunca unde s-a lucrat la 
conducta de apa nu s-a completat asfaltul dupa terminarea lucrarii.Intreaba cand strada 
va fi gata. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca orasele sunt obligate sa aiba 
biblioteci si bibliotecari. Dumnealui a vorbit cu dl.Smedescu despre biblionetul din 
Oc.Mari. A primit raspuns ca daca aceta nu va functiona se vor ridica calculatoarele. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca podul din Valea Solii este colmatat. 
Trebuie sa se ia masuri de remediere. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,                                        
                     BADEA ILIE                                         ANGHELUTA DUMITRU 
 
OCNELE MARI, 
25.02.2016  


